
异构醇油酸皂DF-20作为干洗店清洗剂主料运用成分

产品名称 异构醇油酸皂DF-20作为干洗店清洗剂主料运用
成分

公司名称 宁波高新区百水合科技有限公司

价格 23.00/公斤

规格参数 品牌:BAISHUIHE
型号:DF-20

公司地址 宁波高新区梅墟街道枫香路386号301-22室

联系电话 0574-87247258 13306791234

产品详情

  配置除蜡水：

 

异构醇油酸皂   （df-20）                      
15.7%异丙醇酰胺（6508）（df-21`）                     12.1%磺酸     
                                            
0.15%水                         
余量

异构醇油酸皂DF-20 

 

产品特性：                          

        此产品上市之初是代替三乙醇胺油酸皂、6503净洗剂等除蜡原料；能快速清除各类金属、塑
胶工件表面打磨蜡、油垢及研磨抛光后其它残留物而对基材不腐蚀；具有除蜡去污快速、润湿渗透能力
强、配比浓度低、持效时间长、防腐蚀效果优异，使抛光表面更光亮及水洗性好等特点；现在很多用户
把异构醇油酸皂用于切削液中发挥很好的作用！除蜡水行业使用的也多！除蜡快光亮度好！

产品用途：

1、与异丙醇酰胺DF-21配置便得快速除蜡水。

2、也可与6501净洗剂+其他相应原料一起配置也会得到一款不错的除蜡水！



3、属非离子表面活性剂，溶解力强，实验室称溶蜡剂一般是指异构醇油酸皂DF-20。

4、溶液的除蜡效能与速度，远远优于同类三乙醇胺油酸皂、 6503、维护成本低味道轻！在生产研磨剂
；防锈剂等产品中大量使用。

5、洗衣店用洗衣液助剂，除油去污增效

产品参数：

指标：

1、外观：黄色透明粘稠液体                   2、PH:   8.5-11

3、含量：99±0.5%                           4、HLB值： 11-13  

5、离子性：非离子

包装与贮存：

1、塑料桶包装200kg/桶。

2、按一般化学品运输,轻装轻卸,防止重压倒置。贮存于干燥通风处。

3、密封保存12个月

无关外延：

That night, I fell asleep with a new appreciation for my gentle mother and her caring hands. And the guilt that I had
carried around for so long was nowhere to be found. 

 

  Younger Generation In the Twenty-first Century 

Good evening, ladies and gentlemen. 

We always say ‘we are the future’. Indeed. We, the younger generation represents modern knowledge, new
concepts, ambition and great desire for success. But, have you ever thought of this question: how can we be successful
in the 21st century, which is full of great challenges and fierce competitions? In my opinion, there are two important
factors. 

First, we have to catch the opportunities and face the challenges. China has successfully entered the World Trade
Organization, Beijing has won the bid for the 2008 Olympic Games⋯ If we want to be successful, we have to seize
these opportunities. SARS and AIDS, environmental pollution, growing population⋯ We have no choice but to solve
these problems with our own hands. Thus, catching the opportunities and trying our best to cope with the difficulties
is necessary for us to succeed in the 21st century. 

Secondly, we have to learn to cooperate and compete. Last year, when SARS was spreading rapidly in China, scientists
all over the world cooperated with each other and prevented the disease from spreading in a short period of time. At
the same time, they were also competing against each other to see who could conquer the disease first. By cooperating



and competing, the world develops day by day. Therefore, we, the younger generation, must know how to cooperate
and compete. 

Ladies and gentlemen, we are standing at the outset of a new century, we are at the gate of a new era. Looking back, the
20th century is a century of great developments and remarkable changes. Looking forward, the 21st century is a
century full of opportunities, challenges, cooperation and competition. I believe, if we can seize the opportunities, face
the challenges, cooperate and compete, success in the 21st century belongs to him, to you and to me. Protect the
Environment, Protect Ourselves 

Good afternoon, my honorable judges, ladies and gentlemen and fellow contestants: 
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